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《畅游安徽》

内容概要

《畅游安徽(英汉对照)》主要内容简介：安徽历史悠久，人杰地灵，物产富饶。瑰丽秀美的自然风貌
和厚重的地域文化，使安徽当之无愧成为中国旅游资源最丰富的省份之一。《畅游安徽(英汉对照)》
采用英汉对照形式，图文并茂。内容系统、全面，有较强的地域性、可读性和资料性，既可作为大中
专院校旅游相关专业英语通用教材，也可作为旅游从业人员特别是导游人员业务进修的必备参考书。
当然，《畅游安徽(英汉对照)》也可作为海内外游客畅游安徽的指南。
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书籍目录

安徽概况山水园林篇名山黄山九华山齐云山天柱山琅琊山天堂寨牯牛降鄣山大峡谷太极洞采石矶皇藏
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城篇科教篇物产篇名人篇文化艺术篇红色旅游篇民俗风情篇交通篇
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《畅游安徽》

章节摘录

　　The year 2003 saw the completion of the Hefei-Xi' an section of the Nanjing-Xi' an Railway line. As part of
the State's key projects in developing the western region, the Hefei to Xi'an Section of Nanjing-Xi 'an Railroad was
officially open to traffic on January 6,2004. Deemed as the top priority of the ten startup projects to help the
western part of China to fully open up and develop, the construction of Nanjing-Xi'an Railroad cost RMB 24
billion, which runs through provinces, including Shanxi, Henan, Hubei, Anhui and Jiangsu. The first phase of the
construction covers 1027.36 kilometres of Hefei-Xi'an Railroad line. 　　⋯⋯
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